附件一：參賽隊伍責任聲明及授權同意書（大專英文組）
Appendix 1: Team Responsibility Declaration and Consent & License Agreement (University English Category)
簽署聲明Statement of Agreement:
1、 參賽團隊的創意想法、參選作品之智慧財產權與各項權利均屬於「參賽團隊」所有，但需無償授權給主辦單位朝陽科技大學企業管理系使用。
The creative ideas, intellectual property rights, and all related rights of the participating team’s work shall remain the property of the respective team. However, the team shall grant a royalty-free license to the Department of Business Administration, Chaoyang University of Technology, for usage purposes.
2、 參選作品不得抄襲仿冒、剽竊他人作品，如經發現有侵害著作權法、商標法或任何法規者，除取消得獎資格，追回已頒發之獎項外，法律責任應由參賽團隊自行負責，不得異議。
Submitted works must not involve plagiarism, imitation, or infringement of others’ creations. If any violation of copyright law, trademark law, or other applicable regulations is discovered, the team will be disqualified, and any awarded prizes will be revoked. The participating team shall bear full legal responsibility, and no objections will be accepted.
3、 參賽作品之【文稿】內容不得以AI生成，若經主辦單位查核，確認作品內容由AI生成之比例逾20%以上者，主辦單位將取消參賽隊伍之參賽資格。
The manuscript (written content) must not be produced by AI. If, upon verification by the organizer, more than 20% of any submission is determined to be AI-generated, the team will be disqualified.
4、 所有參賽作品的資料概不退還。
All submitted materials will not be returned.
5、 本組及各組員均同意依照主辦單位徵選實施辦法之一切規定辦理。
The team and all its members agree to comply with all regulations set forth in the competition guidelines established by the organizer.

立聲明書人：（※全體隊員皆須簽名，未簽名者視同資格不符）
Declarant(s): (※All team members must sign. Any member without a signature will be deemed ineligible.)
	

	
	

	

	
	



2025年    月    日
說明Remarks：
1. 參賽隊伍責任聲明及授權同意書請影印簽名後，掃描為電子檔於2025年11月24日(一)12：00前，於線上報名時一併上傳。

Please print and sign the “Team Responsibility Declaration and Consent & License Agreement,” scan it into an electronic file, and upload it together with your online registration by 12:00 noon on Monday, November 24, 2025. Online registration link：
https://forms.gle/udGhZmxei1fUrQbB7
2.各參賽團隊於2025年12月01日(一)中午12：00初賽企劃書繳交截止前，需寄送「企劃書pdf電子檔（檔案若過大，請自行分為數個檔案，並依照順序命名）」資料寄至2025csmileng@gmail.com(依電子郵件寄送時間為憑)，主旨請輸入：「2025全國賣吶炬達人創新行銷競賽xxx團隊企劃書」，活動詳情請上活動網站(https://ba.cyut.edu.tw)
By 12:00 noon on Monday, December 1, 2025 (preliminary proposal submission deadline), each team must email the proposal in PDF format to 2025csmileng@gmail.com (if the file is too large, please split it into multiple files and name them in sequence). The email reception timestamp will serve as proof of submission. Email Subject: “2025 National Management Innovative Marketing Competition – XXX Team Proposal.”
For details, please visit the event website: https://ba.cyut.edu.tw/

